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P r o t o k ó ł  Nr XV/16  

z sesji Rady Gminy Narewka odbytej w dniu 8 sierpnia 2016 r.  

w Urzędzie Gminy Narewka ul. Białowieska 1 

Obecni radni: 

1. Niedźwiedź Andrzej Marcin   - zam. Kapitańszczyzna 

2. Birycka Barbara     - zam. Siemianówka 

3. Gresiuk Anna     - zam. Siemianówka 

4. Birycki Igor Janusz    - zam. Lewkowo Stare 

5. Borowska Tamara    - zam. Planta 

6. Ciełuszecki Jan     - zam. Lewkowo Nowe 

7. Drozd Jerzy     - zam. Narewka 

8. Gieryng Agnieszka Maria   - zam. Świnoroje 

9. Kalinowski Paweł    - zam. Nowe Masiewo 

10. Pańkowska Walentyna   - zam. Narewka 

11. Ptaszyńska Iwona    - zam. Cieremki 

12. Romańczuk Anatol    - zam. Guszczewina 

13. Sadowski Stanisław    - zam. Tarnopol 

 Radni nieobecni: 

1. Chlabicz Leon     - zam. Narewka 

2. Krasnopolski Mirosław   - zam. Narewka 

W sesji ponadto udział wzięli: 

1. Pawilcz Mikołaj    - Wójt Gminy 

2. Borowski Michał    - Sekretarz Gminy 

Obrady XV sesji Rady Gminy otworzył o godz. 8:00 Przewodniczący 

Rady Gminy Narewka Pan Andrzej Marcin Niedźwiedź i im przewodniczył. 

Po powitaniu zebranych i stwierdzeniu prawomocności obrad /w sesji 

uczestniczy 13 radnych, co stanowi quorum do podejmowania prawomocnych 

uchwał/ Pan przewodniczący przedstawił porządek obrad XV sesji. 
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Do przedstawionego porządku dziennego radni żadnych uwag ani propozycji 

jego zmiany nie zgłosili. 

Porządek obrad XV sesji Rady Gminy przedstawia się następująco: 

1. Przyjęcie protokołu z XIV sesji Rady Gminy. 

2. Wnioski i interpelacje radnych. 

3. Zmiany w budżecie gminy na 2016 r. 

4. Powzięcie uchwał w sprawach 

     - wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości, 

     - zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych, 

     - wyrażenia zgody na przeniesienie własności nieruchomości. 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie między XIV a XV sesją 

Rady Gminy. 

6. Odpowiedzi na wnioski i interpelacje radnych. 

7. Wolne wnioski. 

Do punktu 1 – przyjęcie protokołu z XIV sesji Rady Gminy 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Andrzej Marcin Niedźwiedź zwrócił 

się do radnych z pytaniem, czy mają jakieś uwagi do protokołu z XIV sesji Rady 

Gminy? 

Do protokołu z XIV sesji Rady Gminy radni żadnych uwag nie zgłosili i w 

zarządzonym głosowaniu 13 głosami – za, przyjęli. 

Do punktu 2 – wnioski i interpelacje radnych. 

 W tym punkcie porządku obrad głos zabrali: 

1. Pan Jan Ciełuszecki – radny ze wsi Lewkowo Nowe wnioskował o 

naprawienie ok. 70 m odcinka drogi gminnej przy posesji Nr 100 w Lewkowie 

Nowym. 

2. Pan Jerzy Drozd – radny zam. w Narewce mówił, że 40 zł za wypożyczenie 

na 1 godz. roweru wodnego w Stanicy Kajakowej w Narewce jest ceną zbyt 

wysoką. Proponował obniżenie ceny. 
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3. Pan Stanisław Sadowski – radny ze wsi Tarnopol mówił, że osoby 

przyjezdne, turyści doceniają, że na terenie naszej gminy m.in. drogi 

utrzymywane są w dobrym stanie, obkoszone są pobocza dróg, dobrze 

utrzymane świetlice wiejskie. Podkreślił, że wnioski zgłaszane przez radnych 

także w w/w zakresie wynikają z dbałości o poprawę wizerunku gminy. 

4. Pan Andrzej Marcin Niedźwiedź – przewodniczący Rady Gminy, radny ze 

wsi Kapitańszczyzna dołączył się do wypowiedzi przedmówcy, gdyż sam 

również słyszał dobre opinie o gminie od turystów. Proponował, żeby przy rzece 

Narewka dla kajakarzy utworzyć miejsce do wyjścia z kajaka na brzeg, gdyż 

płynąc 3 godziny niektórzy tego potrzebują.  

Do punktu 3 - Zmiany w budżecie gminy na 2016 r. 

 Propozycję zmian w budżecie gminy na 2016 r. przedstawił Pan Mikołaj 

Pawilcz – Wójt Gminy. 

Do przedstawionej propozycji zmian w budżecie radni żadnych uwag nie 

wnieśli.  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Andrzej Marcin Niedźwiedź poddał pod 

głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2016 r. 

W zarządzonym głosowaniu, w którym udział wzięło 13 radnych, Rada Gminy 

13 głosami za, O – przeciw, O – wstrzymujących się powzięła: 

 u c h w a ł ę  Nr XV/108/16 

w sprawie zmian w budżecie gminy na 2016 r. 

- stanowiącą zał. Nr 1  

Do punktu 4 - powzięcie uchwał. 

 Wszystkie projekty uchwał w tym punkcie porządku dziennego kolejno, 

przed poddaniem danego projektu pod głosowanie przedstawiał, omawiał i 

uzasadniał Pan Mikołaj Pawilcz – Wójt Gminy. 

 Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości. 
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W zarządzonym głosowaniu, w którym udział wzięło 13 radnych, Rada Gminy 

12 głosami za, O – przeciw, 1 - wstrzymujący się powzięła: 

 u c h w a ł ę  Nr XV/109/16 

w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 

- stanowiącą zał. Nr 2 

 Wyjaśniając projekt uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg 

gminnych Pan Mikołaj Pawilcz – Wójt Gminy zaproponował, żeby w projekcie 

uchwały dopisać cz. dz. nr 1007/7. § 1 projektu uchwały otrzymałby brzmienie:  

„ § 1. Zaliczyć do kategorii dróg gminnych drogę (cz. dz. oznaczonej nr 

geodezyjnym 883/2 i cz. dz. nr 1007/7 obręb Gruszki) łączącą terminal 

przeładunkowy Chryzanów z drogą wojewódzką Nr 687.” Pytał o zdanie 

radnych na ten temat. 

 Radni jednomyślnie opowiedzieli się za ujęciem w projekcie uchwały, 

zgodnie z propozycją Pana Wójta, cz. działki Nr 1007/7. 

 Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały w 

sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych /z proponowaną zmianą 

zapisu § 1/.   

W zarządzonym głosowaniu, w którym udział wzięło 13 radnych, Rada Gminy 

13 głosami za, O – przeciw, O – wstrzymujących się powzięła: 

 u c h w a ł ę  Nr XV/110/16 

w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych 

- stanowiącą zał. Nr 3 

 Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na przeniesienie własności nieruchomości. 

W zarządzonym głosowaniu, w którym udział wzięło 13 radnych, Rada Gminy 

13 głosami za, O – przeciw, O – wstrzymujących się powzięła: 

 u c h w a ł ę  Nr XV/111/16 

w sprawie wyrażenia zgody na przeniesienie własności nieruchomości 
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- stanowiącą zał. Nr 4 

Do punktu 5 - sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie między 

XIV a XV sesją Rady Gminy. 

 Przewodniczący Rady Gminy Pan Andrzej Marcin Niedźwiedź udzielił 

głosu Panu Mikołajowi Pawilcz – Wójtowi Gminy w celu przedstawienia 

sprawozdania z działalności Wójta w okresie między XIV a XV sesją Rady 

Gminy.  

 /sprawozdanie – zał. Nr 5 – w załączeniu/ 

Do przedstawionego sprawozdania radni żadnych uwag nie zgłosili i 

jednomyślnie przyjęli. 

Do punktu 6 - odpowiedzi na wnioski i interpelacje radnych. 

           Odpowiedzi na wnioski i interpelacje radnych udzielił Pan Mikołaj 

Pawilcz – Wójt. I tak: 

- droga przy posesji Nr 100 w Lewkowie Nowym zostanie naprawiona w tym 

tygodniu,  

- cenę za wypożyczenie roweru wodnego można będzie obniżyć np. do  

20 zł/godz., 

- na terenie gminy jest dużo do zrobienia i pomimo dobrych opinii nie można 

być do końca zadowolonym. Zostanie złożona sołtysom wsi, w których są 

świetlice wiejskie propozycja, żeby to oni od przyszłego roku, za 

wynagrodzeniem, zajęli się utrzymaniem porządku wokół świetlic wiejskich i 

wówczas nie trzeba będzie wysyłać sprzętu i pracowników Urzędu Gminy. Pytał 

o zdanie radnych w tej sprawie. 

Radni jednomyślnie opowiedzieli się za złożeniem sołtysom takiej propozycji, 

- podjęto próbę pozyskania środków na utworzenie przystani kajakowej w 

Lewkowie Starym, lecz dofinansowania ze środków unijnych na infrastrukturę 

turystyczną nie będzie. Być może środki na budowę „schodków” do wyjścia z 

kajaka oraz na budowę wież widokowych będą w ramach LGD. 
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Do punktu 7 - wolne wnioski. 

              W wolnych wnioskach głos zabrali: 

1. Pan Jan Ciełuszecki – radny ze wsi Lewkowo Nowe, który w związku z 

odpowiedziami z ZDP i PZDW na wnioski dotyczące wycinki drzew pytał, do 

kiedy trwa okres lęgowy ptaków? 

2. Pan Mikołaj Pawilcz – Wójt Gminy odpowiadając na pytanie Pana radnego 

poinformował, że drzewa mogą być ścinane od 1 września. Mówił, że nie ma 

zainteresowania drewnem, cena jest niska. Poinformował o spotkaniu w ub. 

wtorek z Polską Radą Leśnictwa i ekspertami z Kanady, Niemiec, USA. 

Eksperci byli za zwiększeniem możliwości walki z kornikiem w Puszczy 

Białowieskiej. Oficjalnego stanowiska na piśmie jeszcze nie ma. Mówił, że Pan 

Minister Szyszko, za zgodą Pani Premier, ma wystąpić do UNESCO o wpisanie 

Puszczy Białowieskiej na listę dziedzictwa przyrodniczo – kulturowego. 

3. Pan Andrzej Marcin Niedźwiedź – Przewodniczący Rady Gminy pytał Panią 

Tamarę Borowską – pracownika Nadleśnictwa Browsk, czy Nadleśnictwo może 

udzielić pomocy osobom fizycznym z Lewkowa Starego, którym spalił się dom? 

4. Pani Tamara Borowska – radna ze wsi Planta, pracownik Nadleśnictwa 

Browsk odpowiadając na pytanie Pana przewodniczącego poinformowała, że 

Nadleśnictwo nie może udzielać pomocy osobom fizycznym. 

5. Pan Paweł Kalinowski – radny ze wsi Nowe Masiewo pytał, czy pogorzelcy z 

Lewkowa Starego otrzymali pomoc z GOPS? 

6 Pan Mikołaj Pawilcz – Wójt Gminy odpowiadając na pytanie Pana radnego 

poinformował, że jeśli pogorzelcy z Lewkowa Starego będą budować dom 

otrzymają pomoc rzeczową w postaci cegły. Poinformował również, że po 

pożarze w Olchówce właściciel domu otrzymał pomoc na zakup okien. 

7. Pani Barbara Birycka – radna ze wsi Siemianówka pytała, czy jest uchwała 

Rady Gminy w sprawie pomocy osobom, które poniosły straty w wyniku pożaru 

i w jakiej wysokości jest ta pomoc? 
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8. Pan Mikołaj Pawilcz – Wójt Gminy odpowiadając na pytanie Pani radnej 

poinformował, że takiej uchwały nie ma. Przede wszystkim każdy powinien 

ubezpieczyć swój majątek. Pomoc dla osób, które straciły mienie w wyniku 

pożaru jest indywidualna, w różnej wysokości, gdyż poniesione straty są 

większe bądź mniejsze. 

9. Pan Stanisław Sadowski – radny ze wsi Tarnopol poinformował, że należy 

zabrać śmieci przy wieży widokowej na Kruhliku. 

10. Pan Mikołaj Pawilcz – Wójt Gminy odnosząc się do głosu Pana radnego 

stwierdził, że śmieci z Kruhlika miały być zabrane. 

11. Pan Paweł Kalinowski – radny ze wsi Nowe Masiewo pytał, w jakiej 

wysokości jest dług piekarni wobec budżetu gminy oraz czy konserwator 

oświetlenia ulicznego może pomóc w naprawie gniazda bocianiego? 

12. Pan Mikołaj Pawilcz – Wójt Gminy odpowiadając na pytania Pana radnego 

stwierdził, że w chwili obecnej nie ma danych o wysokości długu b. Piekarni 

„Rogale”.  

W umowie określającej zakres prac konserwatorskich oświetlenia ulicznego nie 

ujęto usługi w zakresie naprawy gniazd bocianich. Być może w ramach 

współpracy z konserwatorem gniazdo zostanie naprawione.  

             Po wyczerpaniu porządku dziennego Przewodniczący Rady Gminy 

zamknął o godz. 9:10 obrady XV sesji i podziękował zebranym za udział. 

Na tym protokół zakończono. 

 Do protokołu dołączono 5 załączników. 

Protokolant:                                                       Przewodniczący Rady Gminy 

 

N. Kiczkaluk                                                       Andrzej Marcin Niedźwiedź 

podinspektor 

  

 

 


